

November 2021

Referat Butiksgruppemøde NV

Hvornår	Tirsdag 9. november kl. 19.30
Hvor	Karens Hus
Deltager	Inge, Adele, Kim
Afbud	
Snacks	
Ordstyrer	Adele
Referent	Kim
Næste møde	

OPGAVER OG ANSVARLIGE	
-----------------------	--

Mødet er åbent for alle medlemmer i KBHFF med tilknytning NV. Alle er velkommen til at tilføje yderligere punkter til butiksmødet. (Kommentarer gerne med kursiver - evt. med kontaktinformationer)

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste butiksmøde:
https://docs.google.com/document/d/1Al8wlq0LwBfa77tQK35DGdMGG_rO0vJivjlm8Xlj_cc/edit?usp=sharing
2. Opfølgning fra sidst
 - a. Adele bestiller løssalg - Er bestilt (mel, æblejuice)
 - b. Alle skriver til 2. butiksvagt og lukkevagt om de kan slås sammen
Idé til nye vagttider: 1. Butiksvagt: 15:30-17:45
 2. Butiksvagt + lukkevagt: 17:30-19:45
Vi beholder lukning kl. 18:30.
Adele skriver til sit team; vi satser på at starte op i december.

- c. Inge til distributionsgruppemøde: vægte
Der er ikke svar fra Jonathan.
 - d. Inge opdaterer vagtbeskrivelse om at pakkevagt skal skrive straks hvis der er dårlige grøntsager
Inge har skrevet.
 - e. Kim skriver til Jonatan at vi har julelukket
Ikke skrevet pga. Misforståelse.
Inge har skrevet til it-gruppen: De vil selv gøre det. Inge skriver igen og beder om at få slettet de sidste to uger i december for bestilling.
Inge spørger også Jonathan, om man kan bestille i andre afdelinger (fx ved julelukket).
 - f. Opgave til næste gang: skriv ud til alle at man ikke kan bestill d. 22. og 29. December
Vi laver en fællesmail.
 - g. Inge skriver til Linde at hun skal opfordre folk der melder sig som støttemedlem at de skal tage vagter.
Inge har skrevet til Linde. Hun gør det samme. Det er et clash med info på hjemmesiden, så Inge bragte det på på distributionsgruppemødet.
3. Nyt fra teamkoordinatorerne
Kim: Hvad gør vi med frivillige, der udebliver eller ikke tager ansvar for deres vagt?
Det er et generelt problem i teamene.
Vi skal skrive fællesmail: a) lukket til jul; b) appellere til ansvarlighed; 3) bruge wikien; 4) bruge dem fra andre team; 5) lukke- og butiksvagt lagt sammen; 6) der kommer en rundt og fotograferer
4. Nyt fra distributionsgruppen
Inge: Venter på svar fra Jonathan om vægte.
Hjemmesiden er på Inges opfordring opdateret, så det ikke er oplagt at vælge støttemedlemsskab.
Der kommer guidelines ud snart om procedurer ved levering af dårlige grøntsager.
Lugeturene er meget populære; der er forslag om at arrangere andre udflugter.
5. Noget nyt fra introgruppen?
Linde vil gerne have en til. Inge skriver, at hun kan tilbyde det til nye.
6. Fra indbakken (nordvest@kbhff.dk)
a) KBHFF har været engageret i modstanden mod de nye tiltag med kunstigt lys i Lersøparken.
b) Fra kommunikationsgruppen: Der kommer en rundt og tager billeder til sociale medier.
c) Bispebjerg Lokaludvalg: KBHFF kan stille op med en kandidat og være med til at afgøre, hvem der skal være med.

Ved arrangementer slås de op på Facebooksiden.
7. Skal der bestilles:
a. Løssalgsvare? - Nej!
b. Papirposer?Stofposer? - Nej!
8. Diverse opgaver

- a. Hvem deltager i næste møde i distributionsgruppen? Kim, tirsdag d. 30. Kl. 17
Emne: Teamkoordinatorernes frustrationer!!!
 - b. Hvem opdater dagsorden og dato i wiki?
(<http://kbhffwiki.org/tiki-index.php?page=Butiksgrupper-NV>)
Inge
 - c. Nye opgaver til næste gang?
Adele: Skrive til vagter om sammenlægning
Inge: Skrive til Jonathan + it om julelukning + bestillinger i andre afdelinger
Skrive til Linde
Kim: udkast til fællesmail
9. Eventuelt
10. Dato for næste møde og punkter til dagsorden